

意大利葡萄酒 Panarda 品暖 红酒批发

产品名称	意大利葡萄酒 Panarda 品暖 红酒批发
公司名称	重庆苏臣商贸有限责任公司
价格	1900.00/瓶
规格参数	
公司地址	重庆市江北区建新北路38号3幢10-5
联系电话	86 23 67715244

产品详情

品牌	品暖—意大利进口红酒	卫生许可证	440130109001697
净重	750 (ml)	保质期	10 (年)
原料与配料	蒙帕塞诺	酒精含量	100 (%)
葡萄汁含量	100 (%)	含糖量	2 (g)
生产厂家	奋战	原产地	意大利阿布鲁佐
储藏方法	适合的温度和湿度 避光		

description:the mountain is a fight with the sea with 2,500 years history, the ancient winery. with more than 100 vineyards winery, redtown 7.4 hectares, in respect of the original winemaking traditions in use of advanced science and technology to ensure complete in accordance with the characteristics of grapes. nowadays, fought in several big wine products on international brand wine guide winning more and more frequently. especially the representative works, villetta walter and teresa and won numerous wine experts. in china some famous wine magazine.

buy more concessions, and gifts

描述：奋战是一个依山伴海，拥有2500年历史的古老酒庄。酒庄拥有100多个葡萄园，总面积达740公顷，在尊重原有的酿酒传统上运用先进的科学技术，确保完全依照葡萄的特性酿造。如今，奋战酒庄产品在几大国际品牌酒类指南上的获奖越来越频繁。尤其是代表作品暖，维蕾沃和特蕾斯，得到了众多品酒家们的高度评价。在中国一些著名的葡萄酒杂志上受到好评。

团购优惠更多，并有礼品赠送。

cantina frentana-panarda doc 2005 奋战- 频暖 doc 2005 ——montepulciano d' abruzzo doc
阿布鲁佐蒙帕塞诺法定产区 name of the wine 酒名：panarda 频暖 denomination 等级酒名：d.o.c
阿布鲁佐蒙帕塞诺法定产区 winey 酒庄：cantina frentana 奋战 tepy 种类：dry red wine 干红葡萄酒 alcohol
酒精度：14% area of production 产区：abruzzi 阿布鲁佐 grape varieties 葡萄品种：montepulciano(100%)
蒙帕塞诺(100%) vintage 年份：2005 wine making 葡萄酒制造：tasting characteristics 品尝特点：color: color
dark and impenetrable ruby red, very intense, limpid 颜色：酒色深邃的宝石红，颜色浓郁清澈

smel: complex bouquet, with wide range of perfumes of black flowers, red fruits and spicy notes coming from the long
aging in french oak barrels. 酒香：酒香融和了多种香味，黑色花朵，红色水果还有在法国
橡木桶里发酵成熟过程中吸收的独特香味，酒香四溢

taste: smooth, powerful, surrounding. full body with long persistence.
品尝：酒味口感圆滑，酒味强劲，余味饶舌，回味无穷

serving temperatura 饮用温度：18-20 ° c

suggest 建议搭配: read meat heavy sauce, blue cheese. can be good even alone, as meditation wine or with a cigar.
建议搭配口味浓重的酱汁红肉类, 蓝纹奶酪。独饮也甚佳，沉思时饮用或搭配抽雪茄

资质

events 我们希望 come and meet us ... 期待您的到来 usa - new york 美国纽约-mas de daumas tasting
-wednesday 3 february 2010

maison flori sienaroussillon 意大利锡耶纳- 10 east, 53rd street - from 11am to 6pm

china - chongqing 中国重庆- 江北红旗河-沟世纪英皇南塔10-5

japan - tokyo 日本东京 -finesse tasting-monday 15 march 2010

great britain - london 英国伦敦-"real wines" -from 10am to 6pm to celebrate more than 25 years of friendship with
the———why we are the best 我们是最好

<http://www.xuson.com><http://cnxuson.cn>alibaba.com

